
 Protokoll     från     styrelsemöte     2023-06-19 

 Närvarande:     Lennart     Hornemark,     Tove     Strutz,     Ingrid     Dahlström,     Ingrid     Willadsen, 
 Therese     Bernquist,     Per     Wester,     Ulla     Johansson 

 Anmält     förhinder:     Björn     Hagström,     Peter     Rödseth 

 1.  Ordförande     Lennart     Hornemark     förklarar     mötet     öppnat. 
 2.  Beslut  att  utse     Ulla     Johansson     till     protokollförare  och     Per     Wester     till     att     justera 

 dagens     möte. 
 3.  Fastställande     av     dagordningen 

 Punkt     8     tas     bort. 
 Tillägg     under     Övrigt:     Frivården,     Bygglov 

 4.  Föregående     protokoll     2023-05-15 
 Ventilationen     är     åtgärdad     och     klar     på     plåtfasaden     av     företagen     som     utförde 
 arbetet. 
 Beslut  att  i     övrigt     godkänna     föregående     protokoll. 

 5.  Ekonomi 
 Kassören     presenterade     resultat     och     balans     till     och     med     15     juni.     Resultatet     är 
 ett     minus.     Terrierklubben     är     inte     fakturerade     för     utställningen. 
 Leverantörsskulder     finns     på     4 200     kronor. 

 6.  Inkommande     post 
 Lotti     Knutsson     kommer     inte     deltaga     på     agility     SM,     båda     hundarna     skadade. 
 Vem     har     och     vart     går     mailen  ordforande@horbybk.se  ?  Påminnelser     har 
 kommit,     efter     att     det     först     har     skickats     mail     till     den     mailadressen. 

 7.  Styrelsens     ärende 
 Ansökan     elstöd: 
 Ombud     för     ansökan     av     elstöd,     ska     registreras     hor     Skatteverket.     Blankett     för 
 det     finns     på     Skatteverkets     sida,     skickas     med     snigelpost     tillsammans     med 
 kopia     av     protokollet     från     konstituerande     styrelsemöte. 
 Fler     instruktörer     som     vill     vara     aktiva: 
 Lennart     Hornemark     informerar,     det     behöver     inte     vara     utbildade     instruktörer 
 som     håller     kurser.     Men     ej     utbildad     person/personer     ska     vara     godkända     av 
 styrelsen     först. 
 Det     behövs     fler     personer     i     HUG,     gärna     representanter     från     alla     sektionerna. 
 Alla     funderar     på     namn     till     HUG. 

 Revisor     för     Hörby     BK     Titti     Holst     anslöt     till     mötet. 
 Sommarens     valpträffar: 
 Det     saknas     instruktör     för     ett     tillfälle     nu,     8     augusti. 
 Åtgärder     ogräs     kring     klubbstugan: 
 Beslut  att  bortersta     delen     på     framsidan,     efter     de  tunga     bord/bänkarna     blir 
 gräs.     Slippersen     flyttas     till     att     passa.     Ogräset     är     så     rotfast,     att     det     behövs 
 maskin     att     gräva     bort     material     och     sedan     lägga     på     nytt. 
 Beslut  att  Per     Wester     tar     fram     ett     kostnadsförslag,  skickar     ut     det     i     styrelsens 
 Facebook     grupp     och     beslut     tas     i     gruppen     efter     det. 

 Rökning     på     klubben: 

mailto:ordforande@horbybk.se


 Det     finns     en     policy.     Oklart     vad     som     står     och     var     den     finns.     Policyn     ska     tas     fram 
 till     styrelsen.     Styrelsen     beslutar     vidare     efter     det     i     ärendet. 
 Förslag     på     aktiviteter     våren     2024,     för     att     få     in     pengar: 
 Anordna     en     större     agilitytävling     på     2     dagar     och     2     banor.     Då     behöver     alla 
 hjälpa     till,     då     det     kommer     behövas     många     funktionärer.     Bokas     det     dagar     för 
 2024     före     siste     juni     2023,     är     dagarna     paxade     för     Hörby     BK. 
 Beslut  att  ordna     agilitytävling     våren     2024     och     boka  datum.     Ingrid     Dahlström 
 och     Lotti     Knutsson     tittar     ut     lämpligt     datum     och     bokar. 

 8.  Genomgång     av     åtgärdslistan 
 Åtgärdslistan     uppdateras,     punkter     klara,     stryks     och     nya     tillagda.     Ingrid 
 Dahlström     skickar     ut     ny     åtgärdslista. 

 9.  Övriga     frågor 
 Frivården: 
 Lennart     Hornemark     har     blivit     kontaktad,     finns     en     ny     person     som     ska     avtjäna 
 130     timmar     samhällstjänst     under     sommar/höst.     Lennart     ska     träffa     Frivården 
 och     personen     för     vidare     planering. 
 Bygglov: 
 Det     saknas     någon     handling     till     bygglovet     av     containrarna.     Bygg     och     Miljö 
 Hörby     kommun     efterlyser     detta.     För     kvällen     oklart     vilken     handling     som     saknas. 

 10.  Nästa     styrelsemöte     21     augusti     kl.     19:00,     planerade     styrelsemöten     18 
 september,     16     oktober,     20     november,     18     december     och     15     januari     2024. 

 11.  Ordförande     Lennart     Hornemark     förklarar     mötet     avslutat 

 Ordförande     Lennart     Hornemark 

 Justerare     Per     Wester 


